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Protokół  Nr 103/2021
z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  IO marca  2021  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin

Brambor,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Przewodnicząca  Rady  Powiatu  - Renata  Gruszka,

Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,  Kierownik  Wydziału

Gospodarki  Nieruchomościami  - Jolanta  Budzisz  oraz  Zastępca  Kierownika  Wydziału

Infrastruktury  Drogowej  -  Magdalena  Chwalisz  -  Burzyńska,  zgodnie  z listą  obecności,  która

stanowi  załącznik  nr I  do protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecny  Starosta  Nowotomyski  -  Andrzej  Wilkoński.

0  godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Wicestarosta,  który  powitał  wszystkich

obecnych  i zapytał,  czy  do porządku  obrad  są  pytania,  uwagi  lub  wnioski?  Nikt  się nie  zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Przed  przejściem  do porządku  obrad  Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  obecnego

na  sali Dyrektora  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu  pana

Roberta  Winiarza,  który  przedstawił  temat  dotyczący  możliwości  budowy  sali sportowej  z

zapleczem  szatniowo  -  sanitarnym  przy  Placówce.  Dyrektor  poinformował,  że kilka  lat  wstecz

była  możliwość  dofinansowania  budowy  takiej  sali,  jednakże  ostatecznie  okazało  się,  że środki

finansowe,  które  miały  być  przekazane  jako  dofinansowanie  na budowę,  zostały  przekazane

na inny  cel. W ubiegłym  roku  był  przygotowany  wniosek  na dofinansowanie,  który  obecnie

znajduje  się w Wydziale  Rozwoju  i Strategii.  W przypadku  możliwości  złożenia  tego  wniosku,

należałoby  wystąpić  jedynie  o zgodę  na budowę  sali niepełnowymiarowej.

Zarząd  podjął  dyskusję  w  przedmiotowej  sprawie  jednakże,  z uwagi  na

niezabezpieczenie  środków  finansowych  na ten  cel  w  tegorocznym  budżecie  Zarząd  powróci

do  tematu  w  latach  następnych.

Ponadto  Zarząd  postanowił,  aby  Wydział  Rozwoju  i Strategii  zwrócił  się  z zapytaniem

do  Ministerstwa  Sportu  o  możliwości  przyznania  dofinansowania  budowy  sali

niepełnowymiarowej.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na sprzedaż,  a w  przypadku  braku  oferty

zakupu  na kasację  aktywów  trwałych  o wartości  powyżej  10.OOO,OO  zł przez  Samodzielny

Publiczny  Zakład  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wicestarosta  poinformował,  że Dyrektor  SP ZOZ wystąpił  z wnioskiem  o wyrażenie

zgody  na sprzedaż,  a w przypadku  braku  oferty  zakupu  na kasację  dwóch  ambulansów  oraz

aparatu  USG. Zgodnie  z przepisami,  w takim  przypadku,  zgodę  na sprzedaż  lub kasację  musi

wyrazić  Zarząd  Powiatu.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.



Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 317/AO/2021  w sprawie  wyrażenia  zgody na
sprzedaż,  a w przypadku  braku  oferty  zakupu  na kasację  aktywów  trwałych  o wartości

powyżej  IO.OOO,OO zł przez  Samodzielny  Publiczny  Zakład  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Ad.2.  Oferta  firmy:  Usługi  Rolniczo,  Drogowo  - Transportowe  z siedzibą  w Rudnikach  na

wycinkę  drzew  przy  drodze  powiatowej  nr 2497P  w m. Uścięcice  - Dakowy  Mokre  oraz

drodze  nr  2724P  w  m. Kozłowo.

Zastępca  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  - Magdalena  Chwalisz  -

Burzyńska  przedstawiła  ww.  ofertę.

Po krótkiej  dyskusji,  w  związku  ze złym  stanem  drzew  wyszczególnionych  w  ofercie,

z uwagi  na konieczność  zapewnienia  bezpieczeństwa  użytkowników  ww.  dróg,  Zarząd

pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotową  ofertę.

Zarząd  podjął  także  dyskusję  na temat  awarii  przepustu  na drodze  powiatowej  nr

2709P  Lwówek  -  Opalenica,  odcinek  Pakosław  -  Chraplewo.  Zarząd  zapoznał  się z propozycją

Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  dotyczącą  wykonania  niezbędnych  prac  w związku  z awarią.

Zarząd  zdecydował,  aby  w pierwszej  kolejności  wystąpić  do  Gminnej  Spółki  Wodnej

Zlewni  Czarna  Woda  w Lwówku  o wyrażenie  opinii  na temat  zaproponowanych  przez

Wydział  rozwiązań.

Ad.3.  Podjęcie  decyzji  w  sprawie  działek  nauczycielskich  w  Starym  Tomyślu.

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz  przedstawiła

temat  dotyczący  użytkowania  6 działek wydzielonych  w ramach działek nr 376/1 i 203/3 w
Starym  Tomyślu  na cele  realizacji  uprawnień  wynikających  z ustawy  Karta  nauczyciela.

Zarząd  zdecydował,  aby  z uwagi  na rezygnację  czterech  użytkowników  działek

przeznaczyć  ww.  działki  do  dzierźawy  w  trybie  przetargu,  w  następujący  sposób:

-  działki  oznaczone  na mapie  jako  1i2  -  w  całości,

-  działki  oznaczone  na mapie  jako  4 i6  -  osobno.

Ponadto  Zarząd  zapoznał  się z pismem  jednego  z użytkowników  działek,  który  wystąpił

o zmianę  załącznika  do zawartej  umowy  poprzez  możliwość  użytkowania  części  działki

oznaczonej  na mapie  numerem  6 oraz  możliwość  wydzierżawienia  gruntu.

Zarząd  negatywnie  odniósł  się do  wnioskowanej  propozycji  i wniósł  o wystąpienie

przez  Wydział  do  wnioskodawcy  o użytkowanie  działki  oznaczonej  na mapie  numerem  5 w

sposób  właściwy,  określony  w  umowie.  Kwestia  wydzierżawienia  gruntu  została

rozstrzygnięta  jak  wyżej.
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Ad.4.  Podjęcie  decyzji  w  sprawie  udziału  w kosztach  podziału  nieruchomości  w Piotrach.

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz  zapoznała  Zarząd  z
pismem  Sekretarza  Gminy  Miedzichowo  w  sprawie  udziału  finansowego  dotyczącego

przeprowadzenia  postępowania  podziałowego  na drodze  w miejscowości  Piotry.

Zarząd  podjął  decyzję,  aby  pokryć  50 % kosztów  realizacji  zadania  w formie  dotacji
celowej  dla  Gminy  Miedzichowo.

Ad.5.  Zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu  o
planowanym  zawarciu  umowy  wynajmu  salki  fitness  na czas  oznaczony  (dot.  wniosku  osoby
fizycznej).

Wicestarosta  poinformował,  że zgodnie  z zawiadomieniem  Dyrektora,  wniosek  złożyła

osoba  fizyczna  w celu  prowadzenia  zajęć  kreatywnych  z dziećmi.

Wicestarosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do ww.  zawiadomienia?

Zarząd  Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.

Ad.6.  Zapoznanie  się  z Planem  Finansowym  oraz  Inwestycyjnym  na rok  2021  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym
Tomyślu.

Sekretarz  Powiatu  zapoznała  członków  Zarządu  z ww.  materiałem.

W tym  punkcie  Wicestarosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  jakieś  uwagi  do
pisma  Dyrektora  SP ZOZ z prośbą  o zapewnienie  w budżecie  Powiatu  środków  finansowych  w
kwocie  500.000,00  zł na wykonanie  dokumentacji  projektowej  obejmującej  modernizację  i
przebudowę  obiektu  szpitalnego  w zakresie  podanym  w piśmie  (pkt  8b porządku  obrad)  oraz
odpowiedzi  Dyrektora  dotyczącej  analizy  kosztów  oddziałów  szpitalnych  (pkt  8c porządku
obrad)?

Zarząd  postanowił,  aby  na kolejne  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  zaprosić  Dyrektora

SP ZOZ  celem  dokładnego  wyjaśnienia  i omówienia  ww.  tematów.

Ad.7.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu:

a)  projektu  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od przetargowego  trybu  zawarcia  umowy

dzierżawy  części  działki  nr 626/1  położonej  w Przyprostyni  przy ul. Prandoty,  na czas
nieoznaczony  (usytuowanej  na froncie  działki  nr  623)

Wicestarosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady
Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

b) projektu  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od przetargowego  trybu  zawarcia  umowy

dzierżawy  części działki  nr 626/1  położonej  w Przyprostyni  przy ul. Prandoty,  na czas
nieoznaczony  (usytuowanej  na froncie  działki  nr  624)

str. 3



Wicestarosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

c)  projektu  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od przetargowego  trybu  zawarcia  umowy

dzierżawy  części działki nr 626/1  oraz działki  nr 49/15  położonej  w Przyprostyni  przy

ul. Prandoty,  na czas nieoznaczony  (usytuowanej  na froncie  działki nr 625/1 i 49/14)

Wicestarosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektu  uchwały  na sesję  Rady

Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na XXVI  sesję  Rady  Powiatu.

Ad.8.  Sprawy  bieżące.

a)  zapoznanie  się  z danymi  do  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2020  rok

Wicestarosta  poinformował,  że materiały  dotyczące  sporządzenia  Raportu  o stanie

Powiatu  zostały  przekazane  członkom  Zarządu  celem  zapoznania  się  i wniesienia

ewentualnych  uwag.  Wicestarosta  poprosił,  aby  na kolejne  posiedzenie  członkowie  Zarządu

mieli  przygotowane  swoje  uwagi  lub  pytania.

b)  pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  z prośbą  o zapewnienie  środków

finansowych  w kwocie  500.000,00  zł na wykonanie  dokumentacji  projektowej

obejmującej  modernizację  i przebudowę  obiektu  szpitalnego  w  zakresie  podanym  w

piŚmie

Wicestarosta  poinformował,  że temat  był  w punkcie  6 porządku  obrad.

c)  pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  dotyczące  analizy  kosztów  oddziałów

szpitalnych  (dot.  sprawy  z posiedzenia  Zarządu  z dnia  3 marca  br.)

Wicestarosta  poinformował,  że temat  był  w punkcie  6 porządku  obrad.

Wicestarosta  zapytał,  czy  ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Wicestarosta  i Sekretarz  Powiatu  zapoznali  członków  Zarządu  z głównymi  tematami

poruszanymi  na konwencie  Związku  Powiatów  Polskich.

Z uwagi  na brak  dalszych  głosów,  Wicestarosta  o godzinie  14.30  zakończył  posiedzenie

Zarządu.  

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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